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1. Aanleiding 

Het lid Van den Berg van het CDA heeft Kamervragen gesteld over de stand van 

zaken van de digitalisering in de zorg. 

2. Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd bijgaande antwoorden zo snel mogelijk na het voorjaarsreces 

naar de Kamer te versturen. 

3. Kernpunten 
Het lid Van den Berg vraagt naar de stand van zaken op verschillende trajecten en 
toepassingen die de digitalisering in de zorg moeten bevorderen. De vragen gaan 
over eenheid van taal en techniek, de VIPP-regelingen, afstemming met 
leveranciers, een landelijk dekkende infrastructuur, PGO's en generieke functies. 
Er wordt gevraagd naar de stand van zaken van een aantal specifieke 

toepassingen zoals Mitz, CumuluZ en DVDexit. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

Lid Van den Berg heeft bij de behandeling van de Wegiz twee moties ingediend: 

- Om de markt voor ICT jaarlijks te monitoren met als doel nieuwe 

leveranciers makkelijker te kunnen laten toetreden en zicht te houden op 

in hoeverre er daadwerkelijk uitgewisseld wordt. (35824, nr. 28). 

- Om tot financieringsmogelijkheden voor implementatie van de Wegiz te 

komen (35824, nr. 31, samen met GroenLinks). 
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Dit voorjaar wordt de voortgang op beide moties aan de Kamer gecommuniceerd. 

U heeft de Kamer voor het laatst in december via verschillende brieven over de 

stand van zaken op de meeste van deze dossiers geïnformeerd. Het verbeteren 

van gegevensuitwisseling in de zorg is een dossier dat door zowel de coalitie als 

een groot deel van de oppositie gesteund wordt. Vooral op vraagstukken als 

financiering, privacy, informatieveiligheid en marktmacht is de Kamer kritisch. In 

deze beantwoording zitten een aantal antwoorden over het terugdringen van 

marktmacht en financiering, we volgen in de beantwoording de lijn die we eerder 

naar de Kamer gecommuniceerd hebben. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

Het zorgveld is benieuwd naar de uitvoering van de IZA afspraken en de manier 

waarop de coalitiegelden besteed gaan worden. Deze vragen lopen daarop vooruit. 

Via het Informatieberaad Zorg is het veld geïnformeerd over de manier waarop 

VWS de IZA afspraken wil gaan invullen en wanneer daar meer over 

gecommuniceerd gaat worden. Hetzelfde geldt voor de communicatie over de 

coalitieakkoord middelen. Er bestaat in het veld voldoende draagvlak voor de 

aanpak van VWS. 

c. Financiële en personele gevolgen 

nvt 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

nvt 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

De antwoorden zijn afgestemd met de directies IenZ, LZ, GMT en CZ. Daarnaast 

hebben de NFU, Nictiz en VZVZ meegelezen. 

f. Gevolgen administratieve lasten 

nvt 

g. Toezeggingen 

nvt 

h. Fraudetoets 

nvt 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

NVT 

a. Motivering 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer 
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